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INNKALLING TIL

Årsmøte Stavanger Golfklubb

Klubbhuset

Tirsdag 6. februar 2018 kl 19.00

En større ombygging av teestedet på hull 14 var et av mange prosjekter i  2017.



Antall medlemmer, inklusive passive, siste 10 år
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REPRESENTANTER I NGF:
Styret: Tore Nyrén
Valgkomite: Kjersti Jæger

G
R

A
F

IK
K

/
F

O
T

O
 E

L
L

E
N

 J
E

P
S

O
N

Aktive over 18 år Aktive under 18 år Passive (herrer)

Medlemsoversikt SGK

D A M E R

2009

H E R R E R

D A M E R

1924 1916

I  A L T

1922

2010 2011

1867 1820
2000

1500

1000

500

0

H E R R E R

Aktive over 18 år Aktive under 18 år Passive (damer)

1857

2012 2013

1706
1701

14 14 14 14

2014

15 15

1744

1515

2015
2

13

92

13

12
9

13

33
1

13

58

13

17

74

14
0

33
4

16

14

58

13 14

10
79

11
22

58

11
9

34
0

26
54

15

11
23

1516 16 1616

65
10

6

32
8

29
44

16

11
45

16

2016

1720

36

1717

26

17

34
9

17

10
8

17

66

17

11
16

  5: Arnfinn Orten
Oscar Kløw-Pedersen
Jørn Stokkedal

10: Ole Johan Sæbø
Magnus Olsen

17: Espen Håland
Roar Lokøy
Stig Fredriksen

HOLE IN ONE 2017

VI GRATULERER!

Åtte medlemmer, denne gang
bare herrer, oppnådde HiO i
2017. Det skjedde på tre av
våre fire par 3 hull. Heldige var:

2017

1717



Styret og komiteer 2017
Sammensetning etter valget 7. februar 2017

STYRET
Odd Engelsgjerd (leder)  (Gj.valg/1 år)

Kjersti Jæger (nestleder) (Gj.valg/1 år)

Tore Tollefsen    (Gj.valg/2 år)

Karen Thorsen Vatnamot (Ikke på valg)

Magnus Oliver Jepson     (Ikke på valg)

Gro Sverdrup Kleppestø    (Ny/2 år)

Alf Christian Thorkildsen (vara)(Ny/2 år)

BANEKOMITE
Bernt Malmo (leder)  (Gjenvalg)

Eirik Tage Johansen  (Gjenvalg)

Viggo Dybsland Olsen  (Gjenvalg)

Espen Samuelsen  (Gjenvalg)

Einar Sunde  (Gjenvalg)

Bente Soltvedt         (Ny)

Magnus Oliver Jepson   (Styrets rep.)

TURNERINGSKOMITE
Nina Middelthon (leder) (Gjenvalg)

Lars Vinje (Gjenvalg)

Tor Eivind Festervoll (Gjenvalg)

Sigrun Lilleløkken (Gjenvalg)

Neil Mckay Fraser (Gjenvalg)

Frode Kleppestø (Gjenvalg)

Anette Æsøy (Gjenvalg)

Leif Einar Øverland (Gjenvalg)

Reidar Jakobsen        (Ny)

Berit Jorunn Lea        (Ny)

Amare Mebratu        (Ny)

Tore Tollefsen              (Styrets rep.)

Onsdagsslicen
Inger Mydland (leder) (Gjenvalg)

Tone Arild (Gjenvalg)

Jan Helge Hansen (Gjenvalg)

Øyvin Fiskå (Gjenvalg)

Berit Gilje        (Ny)

JUNIOR OG ELITEKOMITE
Jan Friestad (leder)        (Ny)

Tore Mikalsen (nestleder) (Gjenvalg)

Helge Halvard Helgø (Gjenvalg)

Anne Friis-Thommassen (Gjenvalg)

Steinar Tønnesen (Gjenvalg)

Monica Surdal Arnesen (Gjenvalg)

Katrine Eide        (Ny)

Asle Norvik        (Ny)

Karen Thorsen Vatnamot  (Styrets rep.)

DAMEKOMITE
Anna Terese Lekvam (leder) (Gjenvalg

Karen Elizabeth Gilje Woie (Gjenvalg)

Heidi Quesada Carlsen (Gjenvalg)

Ingri Lokna (Gjenvalg)

May Årsvold Mønnich (Gjenvalg)

SENIORKOMITE
Rein Brand (leder) (Gjenvalg)

Michael Oram (Gjenvalg)

Nina Tjomsland (Gjenvalg)

Solfrid Foseide (Gjenvalg)

Lisbeth Sverdrup Schmith (Gjenvalg)

Dagfinn Klovning (Gjenvalg)

TRIVSEL OG
REKRUTTERINGSKOMITE
Tore Dalheim (Gjenvalg)

Thorbjørn Nyland (Gjenvalg)

Ragnhild Dokka (Gjenvalg)

Gro Sverdrup Kleppestø (Styrets rep.)

REDAKSJONSKOMITE
Nina Tjomsland (leder) (Gjenvalg)

Ellen Jepson (Gjenvalg)

Geir Haug (Gjenvalg)

Harkaran Singh Rai (Gjenvalg)

Dag Svihus        (Ny)

KONTROLLKOMITE
Leif Ramsnes (Gjenvalg)

Jan Kjetil Nystrøm (Gjenvalg)

VALGKOMITE
Arnfinn Orten (leder) (Gjenvalg)

Randi Thorsen Vatnamot (Gjenvalg)

Terje Bakka (Gjenvalg)

Gunn Gadeholt (vara) (Gjenvalg) 3



Værmessig har 2017-sesongen vært den mest utfordrende på mange år.
Kontinuerlig regn siden tidlig vår setter selvsagt sitt preg på banens standard.
Under slike tilstander ser man ganske tydelig hvilke områder som er renovert
med ny drenering og hvilke områder som har gammel masse og drenering.
Slike forhold påvirker også inntekter som er avhengig av godt vær og gode
baneforhold. Antall spilte golfrunder av medlemmer og gjestespillere går
ned og besøk på drivingrange, restaurant og proshop faller i takt med regnet.

Byggeprosjektene ble fullført i 2017. Kjeller under restaurant ble påbygd
og kapasiteten på antall tralleskap ble betydelig utvidet. På toppen av
kjelleren ble det bygd ny terrasse til restaurant Farmhouse. Gave fra tre
medlemmer gjorde at vi også ble i stand til å fornye Jærhuset med ny
kledning og nye vinduer.

Stavanger Golfklubb har for første gang i klubbens historie overtatt driften
av proshop i egen regi. Klubben har 100 % eierskap i SGK Proshop AS.
Jan Inge Strand er ansatt som butikkansvarlig.

BANEN

Banen ble åpnet med sommergreener 1. april og greenene ble holdt åpne
til frosten kom i desember. Før sesongstart ble det bygget nytt teested på
hull 14. Styret innhentet en rapport fra Nibio over dreneringen på banen.
Banemannskapet startet dreningsarbeidet på hull 13 i oktober.

ØKONOMI

Klubben hadde et underskudd på kr. 983.368 i 2017. Klubbens totale langs-
iktige gjeld pr. 31.12.2017 var kr. 29,2 mill. Klubben har ytt et lån til SGK
Proshop på kr.1 mill. til driftskapital. Likviditeten og betalingsevnen er god.

Styrets beretning 2017
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Ny terrasse med dør inn til restaurant Farmhouse og flott utsikt til banen ble bygget i 2017.



ARBEIDSMILJØ OG PERSONALE

Det er ikke rapportert om alvorlige arbeidsuhell eller ulykker som har
resultert i store person- eller materielle skader i løpet av året. Arbeidsmiljøet
betraktes som godt. Klubben har en målsetting om å unngå forskjells-
behandling grunnet kjønn. Klubben har ansatt Anne Tjørhom Østbø som
lønns- og regnskapsmedarbeider i deltidsstilling.

MILJØRAPPORTERING

Klubbens virksomhet forurenser det ytre miljøet i beskjeden grad. Det
legges vekt på å benytte miljøvennlige innsatsfaktorer. Virksomheten er
ikke regulert av konsesjoner eller pålegg.

SPORTSLIGE HØYDEPUNKT

Klubben har også i år hatt stor bredde i representasjon på elite- og juniornivå.
Våre spillere har deltatt i flere nasjonale og internasjonale turneringer. Selv
om vi ikke fikk NM-vinner i 2017, ble det medaljer i NM og topp plasseringer
i andre turneringer.

KOMITEER OG MEDARBEIDERE

Stavanger Golfklubb har en stor stab frivillige medarbeidere i komitéene.
Disse komitéene arbeider etter egne budsjetter og gjør en uvurderlig innsats
for klubben. Styret takker alle ansatte, komitémedlemmer, dugnadsgjeng,
restaurantpersonell og proer. En takk også til våre medlemmer som gir sin
grasrotandel ved pengespill til SGK. Dessuten en takk til alle våre
samarbeidspartnere for den økonomiske støtten i sesongen som er gått.

Stavanger 08.02.2018

Odd Engelsgjerd, Kjersti Jæger, Tore Tollefsen, Magnus Jepson,
Karen Thorsen Vatnamot, Gro Sverdrup Kleppestø, Steinar Fløisvik.
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Klubben overtok driften av proshopen i 2017 og eier den nå 100 %. På bildet pro Ole Ramsnes.



Banekomiteen
Banen åpnet med sommergreener 1. april – et par uker senere enn de to

siste årene.

Sesongen 2017 ble dominert av store nedbørsmengder. Våland målestasjon

registrerte i løpet av de 8 månedene fra mars til og med oktober en nedbørs-
mengde på totalt 1216 mm. Normalen for perioden er 802 mm. Vi fikk altså
over 50 % mer nedbør enn i en normal sesong. På tross av alt regnet var
banen spillbar gjennom hele sesongen, takket være renoveringen som ble
utført i årene fra 2005 til 2010 og som omfattet greener, greenområder og

enkelte fairwayer.

Fairway 1 og 2 klarte greit å drenere de store vannmengdene siden disse

fairwayene er basert på 100 % ren sand. I tillegg er det et betydelig fall
mot flere dreneringspunkter. Disse er koblet opp mot et rørsystem som

effektivt transporterer vannet vekk fra fairwayene.

Greener og greenområder er også bygd på 100 % sand som drenerer
utmerket. Fairwayene 4, 9 og 14 ble renovert før 2003, men her ble det
benyttet en blanding av stedlig masse og sand, og fallet ned mot drenerings-
lukene var ikke tilstrekkelig “bratt”. De andre fairwayene er anlagt på stedlig
masse og er ikke i stand til å transportere vekk de store vannmengdene
vi fikk denne sesongen.

Gjennom årene er det lagt kilometervis med drenerigsgrøfter under de
gamle fair-wayene – ofte med utilstrekkelige dimensjoner – og dessverre
er bare en brøkdel av disse grøftene særlig effektive.
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Tross alt regnet har greenene vært helt topp gjennom sesongen, og bunkrene bedre enn på lenge.
Her fra hull 11 som vil bli enda kjekkere å spille med nytt 46-teested på plass.



Hvis nedbørsmengdene vi fikk denne sesongen skal bli normen framover,
og vi ønsker å ha en fullt ut spillbar bane, må alle fairwayene renoveres
tilsvarende som på hull 1 og 2. Dette er et økonomisk spørsmål som med-
lemmene må ta stilling til.

Banemannskapet vil i høst og vinter være opptatt med å forbedre drenering
hovedsakelig på fairwayene 11,13 og16, noe som skal eliminere problemet
med at overflatevann ikke dreneres, men blir stående. Det skal graves en
grøft langs hele steingjerdet på hull 6. Grøften skal fange opp alt vann som
kommer fra jordene ovenfor og lede dette ned til bekken på høyre side for
green 7. Ved 150-metersteinen på hull 8 skal banemannskapet grave opp
en gammel grøft som går tvers over fairwayen.

Prosjektet med å gjøre banen mer spillbar fra tee 46 vil bli fullført denne
vinteren. Da vil banemannskapet bygge et nytt teested på hull 11 foran
skogen på venstre side. Det vil da være mulig å slå seg inn på greenen
med to gode slag.

Banemannskapet har denne sesongen gjort en fremragende jobb med
greenene, som på tross av alt regnet har vært helt topp. Bunkerne er bedre
enn på lenge, men enda ikke helt optimale. Arbeidet med det nye tee-
stedet (58/56/52) på hull 14 som ble ferdigstilt i begynnelsen av sesongen
ble meget profesjonelt utført.

For Banekomiteen, Bernt Malmo
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Oversvømmelse på hull 16.

En grøft langs hele steingjerdet på hull 6 skal avskjære og lede bort vann fra jordene overfor.
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Sportslig var 2017 et middels år for Stavanger golfklubb rent resultatmessig.
Damelaget og juniorlaget fikk sølv, mens herrelaget ble nummer fem i sine
respektive Norgesmesterskap for lag. Ruben Pettersen fikk individuelt sølv
både i herreklassen og i juniorklassen. Gjennom sesongen klatret han kraftig
på WAGR fra plass 1300 til plass 570.

  Erik Tage Johansen spilte European Challenge Tour, ble nummer 89 på 
Order of Merit og hadde en femteplass i Swedish Challenge som sin beste
plassering. Han forbedret sin kategori på Challenge Tour 2018 gjennom 
en god Q school finale.

  Aksel Olsen hadde flere topp 3 plasseringer på Nordic League og ble 
nummer 6 på Order of Merit, mens Petter Mikalsen debuterte som proff 
i 2017 og fikk en 6 plass i en Nordic League turnering.

  Marthe Wold (California) og Renate Hjelle Grimstad (Miami) fortsatte å 
spille bra på college i USA.

På jentesiden hadde vi en fin utvikling etter sommeren, selv om det ikke ble
noen topp plasseringer her. Jentene forsvarte plassen sin i elitegruppen for
lag.

Utover Ruben Pettersens sine sølvmedaljer i NM, var det også flere gode
enkeltprestasjoner blant guttene:

  Mats Ege vant Norgescup på Nes, fikk andreplass på Srixon Tour i Stavanger
og ble tatt ut til Lag EM for juniorer.

 Tomas Helgø ble nummer 4 i China Junior Open, vant Srixon tour på Losby
og fikk andreplass totalt på Srixon tour sesongen 2017.

 Tomas Helgø og Ruben Pettersen har vært en del av Team Norway gjennom
hele 2017.

8

Junior- og Elitekomiteen (JEK)

Lag NM for gutter ble spilt på SGKs bane i slutten av juli. Flott sølv-plass til vårt lag! Fra venstre:
Kaptein Are Friestad, Tomas Helgø, Ruben Pettersen, Jens Håkon Middborg Bendiksen, Mats Ege
og Herman Berntz Nordvik.
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Rekruttering og vekst blant de yngste
For å bidra til klubbens rekruttering generelt, sikre robuste treningsgrupper
og utvikle nye elitespillere, har klubben behov for å bygge opp en ny stamme
juniorer. Junior- og elitekomiteen har derfor prioritert arbeidet med å lage
gode aktiviteter for de yngste. Blant annet har det vært egen treningssamling
ei helg for disse, samtidig som det har vært drevet et aktivitetstilbud innendørs
utover senhøsten.

Narvesen tour er den regionale turneringsserien for juniorer. Stavanger har
hatt god deltakelse på disse turneringene. Særlig er komiteen fornøyd med
at hele 17 spillere fra Stavanger har deltatt i klassen under12 år. Tre jenter
fra Stavanger har dominert resultatlistene i klassen 13–15 år, og en av guttene
har hatt gode enkeltresultater i klassen 13–15 år.

Sammen med rekrutteringskomiteen gjennomførte vi også i år bruktmarked
i forbindelse med Åpen dag. Arrangementet ble noe hemmet av dårlig vær
og stengt vei på grunn av sykkelritt, men bør videreføres i årene som kommer.

Juniorscramble med sosial samling i bakkant er gjennomført flere ganger.
Andre aktiviteter på juniorsiden som kan nevnes er sommerskole og innetrening
gjennom vinteren for de mest aktive.

Are Friestad har vært hovedtrener gjennom hele sesongen. Fram til sommeren
fikk han god hjelp av Ole Ramsnes, mens Jan Inge Strand har bistått etter
ferien. Noen av de eldste juniorene har også bidratt i gjennomføring av
enkelte treningsaktiviteter.

Junior- og elitekomiteen vil gjerne takke både trenere, administrasjon og de
andre komiteene for godt samarbeid gjennom året. En særskilt takk til alle
som bidro til gjennomføringen av Lag NM for junior og Srixon tour.
 

For Junior og elitekomiteen, Jan Friestad 99

Rikke Nordvik (fra v.), Vilde Marie Nystrøm og Ruth Tønnesen har oppnådd svært gode resultater
i 2017, og de er flotte forbilder for SGKs yngre jentegolfere.



Turneringskomiteen
Banen åpnet den 1. april, og derfra og frem til 22. oktober gikk det slag
i slag med NGF-turneringer, senior-, dame-, junior- og alle de andre
klubbturneringene. Vi arrangerte også flere regionale turneringer.

Som i tidligere år la NGF årets første Srixon Tour til Stavanger. - Alltid
like kjekt å se Norges beste juniore spille – og ikke minst se om nye
talenter er kommet til i løpet av vinteren. Kjekt er det også at banemann-
skapet alltid klarer å få banen klar til en slik turnering så tidlig på
sesongen.

I slutten av juni hadde vi nok en gang Lag NM for junior. Dette er en
tredagers turnering som krever ganske mye av TK. I 2017 var oppsettet
noe endret, uten at NGF hadde testet det ut i forkant. Dette medførte
frustrasjoner og lengre dager, men vi kom i mål takket være god  hjelp
fra en av dommerne. Regionturneringene gikk som vanlig med stor del-
tagelse og uten de store problemer.

I 2017 arrangerte vi for første gang på mange år Surprise Open. Ikke så
mange deltakere som vi kunne ha ønsket, men en vellykket turnering
i følge deltakerne. Vi prøver igjen kommende sesong, og håper flere
har lyst til å bli med. Det er en sosial turnering hvor det gjelder å ha
det kjekt og å teste banen på en annen måte.

Pink Cup ble satt opp, også med lag, noe som så ut til å fungere godt.
St. Hans Mix'en ble spilt uten en regndråpe men vi må prøve å få likt
antall par til en slik turnering. TK vil jobbe med det slik at alle spillerne
kommer inn mer eller mindre samtidig. Hydrawell Open ble nok en gang
en stor suksess med 76 deltakere.
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Banemannskapet gjør sitt ytterste for at banen skal være så fin som mulig til store turneringer.
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I september var det KM med god deltagelse i alle klasser bortsett fra i
dameklassen. Det var kun 5 påmeldte. En måtte trekke seg på grunn
av sykdom og det sto igjen 4 juniordamer. Dette er stort sett slik det har
vært de siste årene, og som tidligere må vi oppfordre damer til å melde
seg på.

Medal gikk som vanlig hver torsdag. I starten av sesongen med god
deltagelse, men etter hvert som det fortsatte å regne, var det bare den
harde kjernen som meldte seg på, forståelig nok. Onsdagsslicen hadde
en fin oppgang påmeldte, dette været til tross. Opplegget er tydligvis
populært og vil bli videreført som før. Matchene gikk innen de oppsatte
tidsfristende. Men som før kunne vi gjerne ønsket større deltagelse av
damer.

TK er en stor komite med totalt 11 medlemmer. Takket være at vi er
så mange og har ulik kompetanse, dekker vi det meste. De siste årene
har vi dessverre ingen dommere blant oss. Vi oppfordrer de i klubben
som er interessert i regler om å ta NGF's dommerkurs. Det ville vært
fint å kunne ha noen å henvende seg til i forbindelse med større turne-
ringer. Og likeledes at medlemmene har en eller flere de kan kontakte
når tvilen rår. Dessverre blir det ikke arrangert dommerkurs i 2018, men
det er å håpe på at NGF får det til i 2019.

Nå går det mot lysere tider og en ny sesong med nye utfordringer. Siste
helg i april skal vi ha Srixon Tour og 23./24. juni NM Senior. Begge deler
noe å se frem til, både for dem som kan delta, og for oss som arrangør.
Som alltid håper vi på god hjelp fra klubbens medlemmer til de større
turneringene. Som frivillig får du se god golf og samtidig yte noen timers
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Herrer/Herrer jr.- klassen hadde flest deltakere i KM. Klubbmester 2017 ble Christopher Juvkam,
på midet i bildet, flankert av Neil McKay Fraser, nr. 2 (t.h) og Magnus Jepson, nr. 3 (t.v).



jobb for klubben. Ikke minst er det kjekt å være med og å se hvordan
det hele fungerer. Du blir kjent med andre medlemmer og det igjen
gjør klubben bedre. I tillegg til de nevnte turneringene skal vi som
hvert år ha de regionale turneringene, og selvfølgelig alle klubbturne-
ringene. Så med andre ord ser vi frem til 2018-sesongen med mindre
nedbør, tørrere fairwayer og større deltagelse i det som foregår.

Vårt arbeid i TK baserer seg på turneringer, antall deltakere og gode
resultater både hva gjelder spill og avvikling av den enkelte turnering.
Vi får mange hyggelige kommentarer både fra våre medlemmer, men
ikke minst fra tilreisende spillere. Fremst i rekken står NGF TD'ene og
dommere. Kommentarene går i det alt vesentlige på banen og hvor
velholdt den er, selv under vanskelige forhold.  De samme berømmer
også samarbeidet med Frode og hans gjeng. Noe vi i TK slutter oss til.
Likeledes takker vi administrasjonen og kafeen for godt samarbeid.

I 2017 ble proshopen en del av klubben. Sett fra TK's side var dette
utelukkende positivt, ikke minst fordi vi har hatt god dialog like fra
sesong-åpning. Dette har ført til at vi har kunnet samarbeide om flere
oppgaver. En takk til Jan Inge Strand og hans medhjelpere. Tk har god
kontakt med de andre komiteene i klubben og det jobbes godt på tvers
av disse. Så vil vi til slutt rette en stor takk til alle de frivillige som hjalp
til i løpet av sesongen 2017 og håper på gjensyn i 2018.

For Turneringskomiteen, Nina Middelthon
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Seniorkomiteen
At klubben har et godt seniormiljø, fremgår tydelig av tallenes tale:
hele 151 spillere deltok i de til sammen 11 slagspill-onsdagene, og
noen av dem faktisk i hver eneste turnering. Med 64 spillere i sving,
i snitt, var banen virkelig godt besatt. Og samværet etterpå er meget
populært, i sin inkluderende form der premiepotten blir spredd bredt
utover.

Den største gruppen var de i alt 61 mennene som spilte fra langtslående
56. Deretter kom damene, til sammen 49 spillere, mens i alt 41 menn
spilte fra 52.

Ved sesongslutt gikk Order of Merit, for lavest netto-score, for damene
til Solfrid Foseide. Dagfinn Klovning ble best i 56-klassen, mens Svein
Georg Larsen gikk til topps blant 52-herrene.

I tillegg til slagspillkonkurransene arrangerte vi to supersosiale scramble-
turneringer, pluss en i matchplay – og i denne siste gikk Solfrid Foseide
til topps blant de i alt 24 deltakerne.

Vi kan også I år glede oss over våre resultater i Lag-NM Senior som ble
spilt på Nøtterøy GK.  Damelaget, Solfrid Foseide, Bente Soltvedt, Kjersti
Jæger og Anne Friis-Thommassen, oppnådde en sterk 4. plass. Herrelaget,
Arve Pedersen, Torgeir Tunge, Tore Nyrén og Geir Rune Djuve havnet
på en  meget god 5. plass.

Vårt damelag i 3. div. Vest sikret en solid seier på Nordvegen GK og
rykker opp I 2. divisjon. Laget besto av Bodil Borgen, Elisabeth Thorsen,
May Tove Vistnes og Sigrunn Lilleløkken. Herrelaget, Joao Leitao, Ole
Johan Sæbø, Tore Haugvaldstad og Dagfinn Klovning havnet på 3. plass.

I nærmiljøet deltok dessuten en del av de ivrigste seniorene i Rogaland
Lagmatch-konkurransen, som går over to sesonger med sju matcher
hver sesong. Lag på fire settes sammen vilkårlig for hver match, og de
deltakende klubbene er i tillegg til SGK, Jæren GK, Egersund GK, Sandnes
GK, Sola GK, Solastranden GK og Ogna GK. De herrene som deltok I 2017,
ville sette stor pris på om flere damer også var med. Etter 2017 sesongen,
første halvdel av 2017-2018 konkurransen ligger vi på delt første plass
med Jæren GK 1,5 poeng foran Solastranden på tredje. Ambisjonene
godt på plass før avslutende runde i 2018.

Seniorene er altså sterkt med i profileringen av SGK som en av de
fremste klubbene i Norge – også fordi mange stiller som frivillige både
ved store turneringer og til andre oppgaver som har stor betydning for
trivsel og klubbkultur.

                              Hilsen Seniorkomiteen
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Damekomiteen
DAMEDAG

Damedag har i år vært på tirsdager. Det har vært arrangert 19 individuelle
damedager som har hatt vekselvis stableford og slagspill. På tross av mye
vær, så har det i gjennomsnitt vært 42,2 damer som spiller Damegolfen hver
måned. Foruten åpnings- og avslutningsturnering har der også blitt arrangert
2 Texas scramble-turneringer. Avslutningsturneringen ble avholdt inne da
værgudene var totalt imot oss. Det ble en veldig koselig turnering inne og
mange hadde sin første erfaring i simulatoren. Spontant arrangerte vi også
en Nissegolf i simulatoren hvor det var 22 deltakere med, også dette dette
var en hyggelig opplevelse.

For de som lurer, så har ikke deltakelsen på damedag vært merkbart dårligere
på tirsdag, enn det var i 2016 når vi hadde damedag på mandag. Vi gjennom-
førte en spørreundersøkelse, men i den kom det ikke tydelig frem at dagen
var avgjørende for hvorvidt damene ville spille damedag. Det som kom frem
som forundret oss mest, var at flere svarte at de ikke spilte pga. de ikke
hadde noen å spille med. Vi vil i 2018 prøve å bedre dette med å tydeliggjøre
de reserverte utslagstidene om ettermiddagen, og at det skal være lavterskel.
En oppfordring til oss for 2018 er å invitere med noen du ikke kjenner til å
spille med deg, og prate om damegolf på en positiv måte både på og utenfor
banen.

MAIKATTEN

Fredag 19 mai gikk den tradisjonsrike Maikatten av stabelen med veldig god
deltakelse, 56 damer i aksjon på en flott bane og flott vær! Fine premier og
doorprizes ble delt ut til heldige vinnere. Vinner klasse A var May Tove Vistnes
og vinner klasse B Sigrid Skretting.

ROGALAND DAMETOUR (RTD)

Damekomiteen var også medarrangør for RDTs  turnering 5. mai. Vi vil gjerne
takke alle damer (og menn) som bidro til at turneringen ble en suksess!
96 damer fordelt på 3 klasser deltok fra Sør-Rogaland, og det var det arrange-
mentet med mest deltakere i 2017 på RDT. Overskuddet fra RDT gikk i år
som i fjor til Krisesenteret i Rogaland og i 2017 kunne vi overrekke en sjekk
på 30 000.

Regnskap 2017

Overført fra 2016                                                    kr. 11.092,55
Inntekter Damedag/Maikatt                                    kr  29.600,00
Premier Damedag/Maikatt                                      -kr.  29.252,80
Nissegolf + div. utlegg                                             -kr.    2.599,00
Kreditrenter Bank                                                      kr.          5,00

Saldo bank overføres til 2018                                    kr.    8.845,75
14



Gjennom sesongen har vi fått mange gode og konstruktive tilbakemeldinger.
De månedlige sosiale turneringene vil vi fortsette med i 2018, da vi mener
det har bidrar til at nye damer har kommet til og spilt damedag, og vi tror
også at det har gitt god stemning blant damene i SGK. Tanker for 2018 er å
ta med seg det beste fra 2016 og 2017 videre inn i 2018. Det har ikke blitt
tatt stilling til om damedagen endres tilbake til mandag, da det blir en opp-
gave for det nye komiteen. Det kan også nevnes at vi i vår sammen med
Are (Pro) satte opp trening for damer. Det viste seg til å bli en braksuksess
hvor det måtte settes opp ekstra kurs. Det ble kjørt til sammen 3 kurs. Vi
etterspurte kurs også på høsten, men det ble ikke arrangert. Vi håper at det
gis tilsvarende tilbud neste år. Til slutt vil tilføye vi er veldig godt fornøyd
med samarbeidet vi har med Proshopen og administrasjonen, og sender dem
en takk for hjelp og støtte!

  Damekomiteen i 2017 besto av; Heidi Quesada Carlsen, Ingri Lokna,
May Årsvoll Mønnich, Karen E.G. Woie og leder Anna Terese Lekvam.

 

For Redaksjonskomiteen, Nina Tjomsland

Pro Are Friestad gir en gruppe damer et lynkurs i bruk av kortautomaten i Sagenhuset
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Redaksjonskomiteen
Redaksjonskomiteen setter stor pris på all velvilje fra styre og adminis-
trasjon. Klubblivet er svært mangfoldig, og vi i Røffen har rikelig tilgang
på stoff vi mener kan ha interesse for medlemmene. Vi opplever det
som svært positivt at vi da får gehør for å utvide Røffenformatet fra de
opprinnelige 16. sidene. Heldigvis ser det ut som det er mulig å dekke
utgiftene med trykking/forsendelse ved hjelp av annonser.

I løpet av 2018 vil en god del av Røffen-utgavene bli lagt ut på SGKs
hjemmesider. Dette vil gi økt tilgjengelighet, og det blir lettere å følge
med på klubbens utvikling over flere år.

I 2017 var vi fire aktive i redaksjonen, men vi ser det også som en stor
fordel når nye frivillige bidragsytere melder seg. Vi er takknemlige for
alle innspill og kommentarer, både positive og negative. Slik kan vi
strekke oss stadig lengre for å dokumentere historien om klubben vår.
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Trivsel og Rekrutterings-
komiteen
Vi startet sesongen med å fokusere på følgende aktiviteter:

  Golfens dag
Golfens dag ble avholdt  søndag den 28. mail, men oppmøte ble dessverre
ikke den suksessen vi hadde håpet på av mange grunner, blant annet:

- Langhelg da torsdag var Kr Himmelfart.

- Veien inn til banen stengt i mange timer på grunn av Tour de Fjord,

- Dårlig vær.    

Kanskje kunne man også ha markedsført det enda bedre både i sosiale medier
og andre steder. Det ble bestemt at Golfens dag skulle være den samme for
flere klubber i Rogaland. Komiteen kunne derfor ikke selv bestemme dag.
Kanskje bør Stavanger Golfklubb kjøre sitt eget løp neste gang hvis vi skal
ha noe som heter Golfens dag? Gruppens oppfatning er allikevel at Brukt-
markedet og Golfens dag på samme tidspunkt kunne gitt gode synergier.

  Bruktmarked av golfutstyr

Bruktmarked ble for tredje gang gjennomført, samtidig med Golfens søndag
dag 28. mai. Dette ble gjort i samarbeid med juniorkomiteen som bidro med
masse hjelp. Formålet med markedet var at 30 % av salget skulle gå til
juniorarbeid i klubben, samt at medlemmer og andre skulle kunne bli av
med utstyr som ikke lengre var i bruk og kunne få kjøpt billig utstyr. Innlevering
av golfutstyr, prising og slag foregikk i kjelleren i aktivitetshuset, noe som
fungerte meget bra. Potensielle kjøpere kunne dermed bruke simulatoren
og puttegreenen til å prøve om utstyret var noe for dem.  Besøket ble noe
hemmet av dårlig vær og at det var Kristihimmelfarts helg samt at veier ble
stengt for sykkelritt! Selv om salgsresultatet ikke ble like stort som året før,
så ble det solgt for totalt litt over kr 32 000. Tidspunkt for neste bruktmarked
vil bli gjenstand for grundig planlegging!

  Klubbkveld med Regler og Quiz

Kvelden ble avholdt i Farmhose 21. november med 43 deltagere.  Golf-
forbundsdommer Joao Leitao ledet oss sikkert gjennom regler i ca. 1 time
før maten fra Farmhose be servert fra et tapasbord. Veldig god mat og honnør
til Petter i Farmhouse. Kvelden ble avsluttet med Quiz med fortreffelige
premier til de tre beste lagene. En vellykket aften som kan gjentas i 2018.
Regler er det få av oss som blir utlært på.

 

                   Hilsen Trivsel og Rekrutteringskomiteen
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DRIFTSINNT. OG DRIFTSKOSTN.
Driftsinntekter
Kontingenter og innmeldingsavgift
Andre inntekter
Sponsorer mv
Greenfee og range
Sum driftsinntekter

Driftskostnader
Leie maskiner og inventar
Diverse rekvisita
Vedlikehold maskinpark
Greenfee og rangeprovisjon
Lønninger, folketrygd mm  (note 1)
Forsikringer
Avskrivn. varige driftsmidler (note 2)
Reiser
Turnerings- og møteutgifter
Vedlikehold bane
Kontor og data
Fremmedytelser
Vedlikehold verksted, adm.bygg
Andre utgifter
Trykksaker
Telefon og porto
NGF, Norsk Golf
Sponsorutgifter
Drift og vedlikehold klubbhus
Sum driftskostnader
DRIFTSRESULTAT

FINANSINNTEKTER OG FINANSKOSTN.
Finansinntekter
Annen renteinntekt
Sum finansinntekter

Finanskostnader

Annen rentekostnad

Sum finanskostnader

NETTO FINANSPOSTER

ORDINÆRT RES. FØR SKATTEKOSTNAD

Skattekostnad på ordinært resultat

ORDINÆRT RESULTAT

ÅRSRESULTAT

OVERFØRINGER

Overføringer annen egenkapital

SUM OVERFØRINGER

Resultatregnskap
BUDSJETT

2018
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BUDSJETT

2017
REGNSKAP

2016

9 676 170
1 867 873
2 948 121
1 123 605

15 615 769

36 232
114 730
361 695
192 227

6 137 814
120  893

2 432 893
410 367
110 401
811 714
289 787
662 276
70 680

(141 294)
164 300
70 461

574 064
555 468
432 715

13 407 430

2 208 338

59 892
59 892

1 124 806

1 124 806

(1 064 914)

1 143 425

0

1 143 425

1 143 425

1 143 425

1 143 425

9 778 461
1 712 806
2 615 353
1 085 446

15 192 067

61 498
 137 941
400 054
49 764

7 545 990
125  426

2 417 392
429 835
75 606

1 092 211
304 003
420 118
74 855

142 171
161 630
100 180
574 682
584 395
449 300

15 147 050

45 017

55 774

55 774

1 084 159

   1 084 159

(1 028 385)

(983 368)

0

(983 368)

(983 368)

(983 368)

(983 368)

REGNSKAP

2017

9 900 000
1 850 000
3 000 000
1 300 000

16 050 000

40 000
100 000
300 000

0
6 623 700

125 000
2 500 000

400 000
300 000
900 000
225 000
600 000

0
350 000
150 000
90 000

625 000
550 000
300 000

14 178 700

1 871 300

11 050 000
1 750 000
2 750 000
1 300 000

16 850 000

40 000
100 000
300 000

0
7 308 300

125 000
2 500 000

400 000
300 000
900 000
225 000
500 000

0
350 000
150 000
90 000

625 000
400 000
300 000

14 613 300

2 236 700

60 000

60 000

1 400 000

   1 400 000

(1 340 000)

896 700

0

896 700

896 700

896 700

896 700

50 000

50 000

1 700 000

   1 700 000

(1 650 000)

221 300

0

221 300

221 300

221 300

221 300
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Balanse

Note 2

31.12.2017 31.12.2016

Note 2

Note 2

Note 4

Note 6

Note 7

EIENDELER

Anleggsmidler
Varige driftsmidler
Bygninger, parkeringsplass
Bane
Maskiner og inventar

Finansielle anleggsmidler
Investeringer i datterselskap
Lån til foretak i samme konsern
Sum anleggsmidler

Omløpsmidler
Kundefordringer
Andre fordringer
Andre fordringer
Andre finansielle instrumenter
Bankinnskudd, kontanter o.l.

Sum omløpsmidler

SUM EIENDELER

19 352 407
25 120 451
1 800 295

0

0

46 273 154

16 641 018
24 358 391
1 383 074

30 000

1 000 000

43 412 482

85 664
44 110
31 306

1 236 524

1 831 414

3 229 018

             49 502 171

pr. 31.12.2017

58 127
56 255
81 091

1 274 305

2 296 838

3 766 616

             47 179 098



Balanse

Stavanger 22. januar 2018

N E S T L E D E R

D A G L I G  L E D E R

S T Y R E L E D E R

Odd Engelsgjerd

Note 3

31.12.2017 31.12.2016

Note 5

Karen T. Vatnamot
S T Y R E M E D L E M S T Y R E M E D L E M
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EGENKAPITAL OG GJELD

Egenkapital
Opptjent egenkapital
Annen egenkapital
Sum opptjent egenkapital

Sum egenkapital

Gjeld
Avsetning for forpliktelser
Forskudd fra kunder
Sum avsetning for forpliktelser

Annen langsiktig gjeld
Langsiktig gjeld

Sum annen langsiktig gjeld

Kortsiktig gjeld
Leverandørgjeld
Skyldig feriepenger, inkl. arbeidsgiveravgift
Skyldig offentlige avgifter
Annen kortsiktig gjeld
Sum kortsiktig gjeld

SUM EGENKAPITAL OG GJELD

Magnus Jepson

S T Y R E M E D L E M

Tore Tollefsen

Kjersti Jæger

Gro S. Kleppestø
S T Y R E M E D L E M

17 012 001
17 012 001

           17 012 001

93 000
93 000

30 908 249

           30 908 249

pr. 31.12.2017

113 540
702 618
328 888

    343 877
          1 488 922

49 502 171

16 028 632
16 028 632

           16 028 632

0
0

29 281 497

           29 281 497

119 395
945 394
345 680

    458 501
          1 868 969

47 179 098
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Noter 2017

Note 2 - Avskrivning på varige driftsmidler

Bygninger Bane Sum
P-plass

Anskaffelseskost pr. 1/1 31 974 15726 689 826 70 356 046

–1 473 280
0

+ Tilgang -1 632 214
– Avgang

Anskaffelseskost pr. 31/12 32 004 71525 057 611

Akk. av/nedskr. pr. 1/1 6 853 7067 337 417
+ Ordinære avskrivning

Balanseført verdi pr. 31/12

Note 1 - Lønninger, folketrygd mm
Gjennomsnittlig antall ansatte i 2017 er 10 årsverk. Lønn til daglig leder: 1 017 295,09.

Akk. av/nedskr. pr. 31/12

Revisjon er kostnadsført med 68 120 ex. mva. Herav konsulentbistand 21 497.

0
30 558

2 417 3911 079 175

8 416 592

16 641 019 24 358 391

26 500 282

42 382 484

0

Note 3 - Gjeld til kredittinstitusjoner

792 618

7 646 324

Maskiner
og inventar

11 692 064

128 377
0

11 820 440
9 891 768

545 598

10 437 366

1 383 074

+ Avskr. på oppskrivning 00 0 0

+ Ekstraord. nedskrivning 00 0 0
– Tilbakeført avskrivning 00 0  0

68 882 767

Bundne bankinnskudd på skattetrekkskonto utgjør pr. 31.12. i år kr. 234 036.

Note 5 - Annen egenkapital

Gjeldspost med forfall senere enn 5 år fra balansedagen utgjør pr. 31.12. i år kr 29 281 297
og pr. 31.12. i fjor kr 30 908 249.

I år I fjor

30 908 24929 281 297Pantsettelser: Gjeld sikret med pant

Pantsatte eiendeler: Sparebank1 SR-Bank har panterett i gnr. 39, bnr. 45, fnr. 1, i Stavanger
på kr. 45 000 000, hvorav kr. 25 000 000 har 1. prioritet og kr. 20 000 000 har2. prioritet.
Det er i tillegg tatt pant på kr. 5 000 000 som omfatter driftstilbehøret i sin helhet.

Note 4 - Bankinnskudd, kontanter o.l.

24 047 141

Pr. 1.1.
Anvendt til årsresultat
Pr. 31.12.

Annen egenkapital Sum egenkapital

17 012 001
–983 368

16 028 632

17 012 001
–983 368

16 028 632

Note 6 - Investeringer i datterselskap
Klubben kommer inn under reglene om små selskaper, definert i regnskapslovens §1–6, og har med hjemmel i
regnskapslovens §3–2, 3. ledd unnlatt å utarbeide konsernregnskap. Datterselskapet er bokført i regnskapet etter
kostmetoden. Stavanger Golfklubb har opprettet datterselskapet SGK Proshop AS. Klubben eier 100 %

Note 7 - Lån til foretak i samme konsern
Fordringer og gjeld til konsernselskapet inngår
med følgende beløp i regnskapspostene:

2017 2016

01 000 000

Fordringer
Andre langs. fordr.
Sum fordringer
Gjeld
Sum gjeld

01 000 000

0 0
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Styrets forslag

Styret foreslår en økning i kontingenten for tre medlemskategorier; hovedmedlem,
ektefelle/samboer og pensjonister med 15 % fra 2017 til 2018. Alle andre
kontingenter holdes uforandret.

Klubbens kontingenter har i gjennomsnitt økt med i underkant av 2 % årlig fra
2013–2017, eller ca 8 % i dette tidsrommet. Denne økningen dekker ikke den
reelle inflasjonen (ca 11 %) i forhold til driften i SGK.

Styrets intensjon er at kontingenten for disse 3 medlemskategoriene ikke skal
økes de neste 4 årene.

B A N E O P P G R A D E R I N G  2 0 1 7 – 2 0 2 1

Hovedmedlem

Ektefelle/samboer

Yngre Junior  (5–10 år)

Junior (11–17 år)

Eldre Junior (18–21 år)

Studenter/vernepl. (inntil 26 år)

Pensjonister (fra 68 år)

Passive medlemmer

KONTINGENTER SGK   2014

6 700

5 100

2 100

 2 940

3 675

5 100

3 150

 2015

6 700

5 100

1 000

2 100

2 940

3 675

5 100

3 000

Hovedmedlem          8 000

Ektefelle/samboer    5 000
Innmeldingsavgift (nye medlemmer fra fylte 26 år)

 2016

7 050

5 400

1 000

2 100

2 940

3 675

5 400

3 000

 2017

7  300

5 600

1 000

2 100

2 900

3 600

5 600

3 000

  2013
6 700

5 100

2 100

 2 940

3 675

5 100

3 150

8 395

6 440

1 000

2 100

2 900

3 600

6 440

3 000

 2018
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Styrets forslag

Etter en meget våt 2017-golfsesong har styret i SGK nå diskutert utfordringene
med at banen må håndtere mye nedbør, også i fremtiden. Fakta er:
Banen har i 2017 blitt eksponert for over 52 % mer regn enn normalt (ref yr.no
målestasjon/Domkirken)

Nedbørsprognosene peker på at det blir økt nedbør i framtiden

Store vannmengder tilføres i beltet fra hull 6, 7, 16, 13 og 11

Dreneringssystemene på banen blir blokkert

Store utfordringer med klipping av fairways

Større vedlikeholdsutgifter

Golfspillet går saktere pga. plugging av baller i fairways

Noe av golfgleden forsvinner

Basert på disse fakta har styret i samarbeid med administrasjon, greenkeeper
og banekomite besluttet å vurdere hvilke tiltak som bør prioriteres for å ivareta
banekvaliteten også i framtiden.

FASE 1:
Styret har besluttet at det skal grave en langsgående grøft langs steingjerdet på
hull 6. Styret har bevilget inntil kr 500.000 til dette arbeidet over drift. Budsjettpris
pr 1. desember 2017 er på 400.000.

Formålet er å drenere alt vannet som kommer fra gårdene ovenfor og lede
vannet langs vestsiden ned mot dame tee-stedet på hull 6, og å koble dette inn
mot kanalen som går bak green 7.

Vi tror at dette vil gi en god dreneringseffekt som vil redusere vannmengden på
hull 6 og hull 7. Tidsplan: Arbeidet startet i midten av januar 2018.

FASE 2:
Fairways 11, 13 og 16 skal ombygges og dreneres på en skikkelig måte. Det vil
også vurderes om det er hensiktsmessig å ta 1–2 andre fairways, fordi opprigging
og nedrigging er kostbart. Her vil vi innhente råd fra fagfolk, samt bruke de
erfaringene klubben har hatt med bygging av fairways hull 1 og 2.
Tidsplan for gjennomføring: Høst/vinter 2018–2019.

B A N E O P P G R A D E R I N G  2 0 1 7 – 2 0 2 1
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FASE 3:
Utrede behov for drening av andre fairways og treningsområder.
Tidsplan: Fra 2019–2022.

Styret vil prioritere vedlikehold og oppgradering av dreningssystemer og
vanningsanlegg i hele perioden.

ØKONOMI:
Styret foreslår at denne baneoppgraderingen finansieres hovedsakelig gjennom
egne midler, der noe tas over drift og resten finansieres gjennom økt medlems-
kontingent. Det tas i tillegg opp et midlertidig lån på kr 2 mill. som øremerkes
baneprosjektet og nedbetales innen 2021. Styret anbefaler ikke langsiktig lån.
Finansieringsplan og kontantstrømsanalyse er utarbeidet. Fase 2 har et totalbudsjett
på 7 mill.

HVORDAN FINANSIERER SGK BANEOPPGRADERINGEN?
Pr. i dag har klubben 1325 voksne betalende medlemmer. 882 er hovedmed-
lemmer, 218 ektefelle/samboer og 225 pensjonister.

Klubbens kontingenter har i gjennomsnitt økt med i underkant av 2 % årlig fra
2013–2017, eller ca 8 % i dette tidsrommet. Denne økningen dekker ikke den
reelle inflasjonen (+11 %) i forhold til driften i SGK.

Forslag til vedtak på årsmøtet:
Styret foreslår en økning i kontingenten for tre medlemskategorier; hovedmedlem,
ektefelle/samboer og pensjonister med 15 % fra 2017 til 2018.

Hovedmedlem

Ektefelle/samboer

Yngre Junior  (5–10 år)

Junior (11–17 år)

Eldre Junior (18–21 år)

Studenter/vernepl. (inntil 26 år)

Pensjonister (fra 68 år)

Passive medlemmer

KONTINGENTER SGK   2014

6 700

5 100

2 100

 2 940

3 675

5 100

3 150

 2015

6 700

5 100

1 000

2 100

2 940

3 675

5 100

3 000

Hovedmedlem          8 000

Ektefelle/samboer    5 000
Innmeldingsavgift (nye medlemmer fra fylte 26 år)

 2016

7 050

5 400

1 000

2 100

2 940

3 675

5 400

3 000

 2017

7  300

5 600

1 000

2 100

2 900

3 600

5 600

3 000

  2013
6 700

5 100

2 100

 2 940

3 675

5 100

3 150

8 395

6 440

1 000

2 100

2 900

3 600

6 440

3 000

 2018

Styrets intensjon er at kontingenten for disse 3 medlemskategoriene ikke skal
økes de neste 4 årene.
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Økte inntekter de neste 4 årene blir:

Hovedmedlem: 7.300 x 15 % =  1.095 x 882 =   965.790
Ektefelle/samboer: 5.600 x 15 % =     840 x 218 =   183.120
Pensjonister: 5.600 x 15 % =     840 x 225 =   189.000

TOTAL ØKNING                        = 1.337.937

Klubben har som målsetting å starte arbeidet med oppgradering
av fairways høsten 2018.

Kontantstrøm pr. februar 2019:
2 år x 1.338.000 2.676.000
Bidrag fra SGK kasse 2.275.000
Kortsiktig lån fra SR-Bank 2.000.000

Totalt tilgjengelig for Fase 2 6.951.000

Dette betyr at vi legger opp til å ha 7 mill i tilgjengelige midler for å gjennomføre
Fase 2 i baneoppgraderingen.

Styret vil innkalle til et informasjonsmøte høsten 2018, hvor prosjekt
baneoppgradering 2017–2021 vil bli presentert mer detaljert.

Vi forventer at banen vil ha reduserte spillemuligheter ved sesongstart 2019,
men at den blir fullt ut spilleklar juli 2019. Det betyr at vi må forvente alternative
spilleløsninger når baneoppgraderingsarbeidet pågår.

Styret Stavanger Golfklubb

Tilleggsinntekter til SGK
Kontingentøkning
Bidrag fra SGK
Midlertidig lån

Utgifter FASE 1
Kassakreditt nedbetales
Kontantstrøm

2018
1 338 000

162 000

1 500 000

2019
1 338 000
2 163 000
2 000 000

5 500 000

1 000

2020
1 338 000

1 000 000
339 000

2021
1 338 000

1 000 000
677 000

Kontantstrømsanalyse



Innkomne forslag

Vanlige tee-tider mellom kl.15.00 og 17.00
på ukedager bør være tilgjengelige for alle og
ikke reserveres spesielt for bestemte grupper
spillere (menn/damer/juniorer), da dette er
urettferdig og diskriminerer de øvrige medlem-
mene som forventer å ha like rettigheter fra
et likeverdig medlemskap.

Bakgrunnseksempel:

Hver tirsdag i sesongen er tee-tidene mellom
16.32 og 16.56 av en eller annen grunn for-
beholdt kun damer, når disse tee-tidene
normalt skal være tilgjengelige for alle
medlemmer. Når disse tee-tidene er blokkert
for de andre medlemmene, blir de ofte ikke
brukt i det hele tatt. Se statistikk for tirsdager
2017 der jeg har presisert dette.

I perioden mai–september 2017 var det totalt
256 tee-tider reservert eksklusivt for damer
tirsdager mellom 16.32 og 16.56. Av disse ble
97 brukt og 159 sto ubrukte (62 %), men de
var fortsatt blokkert for resten av medlem-
mene. 32 damer benyttet seg av de 256 reser-
verte tee-tidene. 49 av de 97 tidene som ble
brukt var delt mellom bare 10 kvinnelige med-
lemmer, hvorav 4 er SGK-komitémedlemmer
(24 tider). Damene bestilte også 52 tee-tider
mellom 16.00 og 16.24, selv om tidene mellom
16.32 og 16.56 ofte ikke var booket. Gjennom
sesongen spilte totalt 1511 menn og 694
damer golf på tirsdager. Prosentandelen menn
som spiller golf på tirsdag er 7,18 %, mens
den for damer er 10,82 %.
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Forslag fra Paul Elgar, medlem SGK

05. sept.
15. aug.
08. aug
01. aug
25. juli
18. juli
11. juli
04. juli
20. juni
13. juni
06. juni
30. mai
23. mai
16. mai
09. mai
02. mai

c
56
87

156
104
96
71

118
111
90

118
112
111
45
72

134

6
24
39
74
65
47
37
57
53
37
44
29
53
12
43
74

2.28
4.26
6.61

11.85
7.90
7.29
5.40
8.97
8.43
6.84
8.97
8.51
8.43
3.42
5.47

10.18

1.50
5.99
9.73

18.45
16.21
11.72
9.23

14.21
13.22
9.23

10.97
7.23

13.22
2.99

10.72
18.45

16
16
3
3
8

15
14
11
4

10
8

10
7

16
6

12

16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16
16

100.00
100.00
18.75
18.75
50.00
93.75
87.50
68.75
25.00
62.50
50.00
62.50
43.75

100.00
37.50
75.00

4
1
0
4
7
2
3
5
2
4
4
0
4
0
2

10

Antall

menn som

spiller på

tirsdag

Tirsdager

i sesongen

2017

Antall

damer som

spiller på

tirsdag

% menn

som spiller

på tirsdag

(1316)

% damer

som spiller

på tirsdag

(401)

Ubrukte

tee-tider

reservert

for damer

% ubrukte

tee-tider

Antall

tee-tider

tilgjengelig

for damer

Tee-tiders

reservert

av damer

16.00–16.24

Gj.snitt 1511 694 7.18 10.82 159 256 62.11 52



Rapport fra Kontrollkomiteen for 2017

Stavanger Golfklubb hadde et vesentlig svakere resultat enn budsjettert i 2017.

Klubbens samlede driftsinntekter ble NOK 15.192.067 mot budsjettert NOK 16.050.000, et negativt
omsetningsavvik på NOK 857.933. Postene med de største negative omsetningsavvikene var
“Sponsorer mv” og “Greenfee og range” med henholdsvis NOK 384.647 og NOK 214.554.

De samlede driftskostnadene ble NOK 15.147.050 mot budsjettert NOK 14.178.700 i 2017.
Driftskostnadene endte følgelig NOK 968.350 høyere enn det som var lagt til grunn i budsjettet.
“Lønninger, folketrygd mm” var posten med størst negativt avvik. Det var budsjettert med en
kostnad på NOK 6.623.700 på denne posten mens det faktiske forbruket ble NOK 7.545.990, en
overskridelse på NOK 922.290.

Summen av de negative avvikene på driftsinntekter og driftskostnader gjorde at klubben hadde
et driftsresultat på NOK 45.017 i 2017 mens det var budsjettert med et driftsresultat på NOK
1.871.300, et negativt avvik på NOK 1.826.283.

34 % av det negative avviket i driftsresultatet ble utjevnet av bedre netto finans enn budsjettert.
I budsjettet var det lagt til grunn at klubben skulle få netto negativ finans på NOK 1.650.000
mens faktisk netto negativ finans ble NOK 1.028.385. Årsresultatet for 2017 ble dermed et under-
skudd på NOK 983.368 mens det var budsjettert med et positivt årsresultat på NOK 221.300.

Klubben tok over driften av proshopen i 2017 og etablerte SGK Proshop AS i februar 2017. På
tidspunktet for avgivelse av Kontrollkomitéens rapport er ikke årsregnskapet for 2017 for SGK
Proshop AS ferdigstilt, og Kontrollkomitéen har følgelig ikke kunnet gi noen kommentarer til
dette selskapets årsregnskap. I og med at SGK Proshop AS er heleid av Stavanger Golfklubb vil
det, for fremtidige år, være ønskelig at årsregnskapet for SGK Proshop AS godkjennes av styret
før Kontrollkomitéen avlegger sin rapport.

Kontrollkomitéen har mottatt løpende rapportering fra styrets og administrasjonens arbeid
gjennom 2017 og har intet å bemerke. Komitéen har ikke mottatt saker til behandling i løpet
av året.

Stavanger 23. januar 2018

Leif Ramsnes
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Budsjett 2018

Inntekter Sum Admin. Sponsor Bane Startere Range

Kontingenter 11 050 000 11 050 000
Greenfee 900 000 900 000
Range 400 000 400 000

Konkurranser 800 000 400 000
Sponsor 2 750 000 2 750 000

Offentlige tilskudd 150 000 150 000
Klubbhus/Proshop 300 000 300 000

Sum inntekter 16 850 000 12 000 000 2 750 000 1 300 000 800 000

Driftskostnader
Sponsorkostnader
Diverse sponsorkostnader 250 000 250 000

Sponsorturer 150 000 150 000

Sum sponsorkostnader 400 000 400 000

Personalkostnader

Lønn og feriepenger 6 300 000 3 000 000 3 250 000 50 000

Arbeidsgiveravgift 888 300 423 000 458 250 7 050

Andre personalkostnader 120 000 120 000

Sum personalkostnader 7 308 300 3 543 000 3 708 250 57 050

Junior/Elite Andre komiteer

Sagenhuset 500 000 500 000

0 0 0

400 000



Sum Admin. Sponsor Bane Range Junior/Elite

Andre driftskostnader

Drift klubbhus, aktiv.hus 300 000 300 000
Leie maskiner 40 000 40 000
Diverse rekvisita 100 000 100 000
Vedlikehold maskinpark 300 000 300 000
Vedlikehold bane 900 000 800 000 100 000
Fremmedytelser 500 000 400 000 50 000
Kontorrekvisita og data 225 000 225 000
Trykksaker 150 000 150 000
Telefon og porto 90 000 90 000
Avgift NGF og premier 625 000 625 000
Forsikringer 125 000 125 000
Reiser 400 000 20 000 10 000 370 000
Turnerings- og møteutg. 300 000 300 000
Andre utgifter

2 500 000
220 000 100 000

Avskrivninger 2 500 000

Sum 4 955 000 0 1 300 000 100 000 520 000

Sum driftskostnader 14 613 300 8 498 000 400 000 5 008 250 100 000 520 000

Driftsresultat 2 236 700 3 502 000 2 350 000 -3 708 250 700 000 -520 000

Renteinntekter  60 000
Finanskostnader 1 400 000

Netto finansposter 1 340 000

Årets overskudd 896 700 2 162 000 2 350 000 -3 708 250 700 000 -520 000

Investeringer
Bane, range
Klubbhus og uteplass
Maskiner, bil
Sum investeringer 500 000

Startere Andre komiteer

-57 050

-57 050

350 000

500 000

-30 000

-30 000

30 000

30 000

30 000

57 050

60 000
1 400 000
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1 340 000

50 000

6 905 000



Valgkomiteens innstilling til
Årsmøtet 6. februar 2018

REVISOR:
Stavanger Revisjon v/Terje Sætrevik

STYRET
Kjersti Jæger (leder)        (Ny/1 år)

Alf Christian Thorkildsen
(nestleder)    (Ny/1 år)

Tore Tollefsen    (Ikke på valg)

Gro Sverdrup Kleppestø   (Ikke på valg)

Karen Thorsen Vatnamot (Gj.valg/2 år)

Magnus Oliver Jepson     (Gj.valg/2 år)

Geir Haug                     (vara) (Ny/1 år)

BANEKOMITÉ
Bernt Malmo (leder)  (Gjenvalg)

Viggo Dybsland Olsen  (Gjenvalg)

Espen Samuelsen  (Gjenvalg)

Einar Sunde  (Gjenvalg)

Bente Soltvedt  (Gjenvalg)

Terje Sikveland       (Ny)

Magnus Oliver Jepson   (Styrets rep.)

TURNERINGSKOMITÉ
Nina Middelthon (leder)   (Gjenvalg)

Lars Vinje  (Gjenvalg)

Tor Eivind Festervoll  (Gjenvalg)

Sigrun Lilleløkken  (Gjenvalg)

Neil Mckay Fraser  (Gjenvalg)

Frode Kleppestø  (Gjenvalg)

Anette Æsøy  (Gjenvalg)

Leif Einar Øverland  (Gjenvalg)

Reidar Jakobsen  (Gjenvalg)

Berit Jorunn Lea  (Gjenvalg)

Amare Mebratu  (Gjenvalg)

Tore Tollefsen              (Styrets rep.)

Onsdagsslicen
Inger Mydland (leder)  (Gjenvalg)

Tone Arild  (Gjenvalg)

Jan Helge Hansen  (Gjenvalg)

Øyvin Fiskå  (Gjenvalg)

Berit Gilje  (Gjenvalg)

HANDICAPKOMITÉ -  Ny
Tore Tollefsen                        (Ny)

Annette Æsøy                        (Ny)

JUNIOR OG ELITEKOMITÉ
Jan Friestad (leder) (Gjenvalg)

Tore Mikalsen (nestleder) (Gjenvalg)

Helge Halvard Helgø (Gjenvalg)

Anne Friis-Thommassen (Gjenvalg)

Steinar Tønnesen (Gjenvalg)

Katrine Eide (Gjenvalg)

Asle Norvik (Gjenvalg)

Jan Kjetil Nystøm        (Ny)

Kjersti Jæger                (Styrets rep.)

DAMEKOMITÉ
Anna Terese Lekvam (leder) (Gjenvalg)

Ingri Lokna (Gjenvalg)

May Årsvold Mønnich (Gjenvalg)

Birthe Nylund Sundt    (Ny)

Reidun Wold    (Ny)

May Tove Vistnes    (Ny) 

SENIORKOMITÉ
Dagfinn Klovning (leder)        (Ny)

Michael Oram (Gjenvalg)

Solfrid Foseide (Gjenvalg)

Lisbeth Sverdrup Schmith (Gjenvalg)

Rein Brand        (Ny)

Bodil Borgen        (Ny)

TRIVSEL OG
REKRUTTERINGSKOMITE
Ragnhild Dokka (leder) (Gjenvalg)

Tore Dalheim (Gjenvalg)

Thorbjørn Nyland (Gjenvalg)

Gro Sverdrup Kleppestø (Styrets rep.)

REDAKSJONSKOMITÉ
Nina Tjomsland (leder) (Gjenvalg)

Ellen Jepson (Gjenvalg)

Geir Haug (Gjenvalg)

Dag Svihus (Gjenvalg)

Thorbjørn Svensen        (Ny)

KONTROLLKOMITÉ
Leif Ramsnes (leder) (Gjenvalg)

Jan Kjetil Nystrøm (Gjenvalg)

VALGKOMITE
Arnfinn Orten (leder) (Gjenvalg)

Randi Thorsen Vatnamot (Gjenvalg)

Terje Bakka (Gjenvalg)
29
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Velkommen v/styreleder

Dagsorden på årsmøtet 6. februar 2018

1. Premieutdeling KM    2. Godkjenning av innkalling    3. Styrets rapport for 2017

4. Årsrapporter fra komiteene    5. Årsregnskap 2017    6. Presentasjon byggeregnskap

7. Styrets forslag til årsmøtet    8. Innkomne forslag    9. Budsjett for 2018    10. Valg




